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Abstract (en)
[origin: US2017290659A1] A heart valve prosthesis (1), including: a stent framework (2), which can be transferred from a collapsed state into an
expanded state, in which the stent framework (2) extends along an axis (A′), wherein the stent framework (2) has a plurality of struts (20, 24), which
form a plurality of cells (21a, 21b, 25) connected to one another; and a heart valve (3), which is fixed to the stent framework (2). In accordance with
the invention, the thickness (d′) of the struts varies in the peripheral direction (U) of the expanded stent framework (2).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft Herzklappenprothese (1), mit: einem Stentgerüst (2), das von einem kollabierten Zustand in einen expandierten Zustand
überführbar ist, in dem sich das Stentgerüst (2) entlang einer Achse (A') erstreckt, wobei das Stentgerüst (2) eine Mehrzahl an Streben (20,
24) aufweist, die eine Mehrzahl an miteinander verbundenen Zellen (21a, 21b, 25) ausbilden, und einer Herzklappe (3), die am Stentgerüst (2)
festgelegt ist. Erfindungsgemäß ist vorgesehen, dass die Dicke (d') der Streben in Umfangsrichtung (U) des expandierten Stentgerüsts (2) variiert.
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